
 

 

 

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje 2024-02-15 

Vänsterpartiet    Skrivelse 
      

Skrivelse (V) angående situationen inom barn och ungdomspsykiatrin 

Vänsterpartiet besökte den elfte december BUP i Norrtälje. Vi förstod att det rådde en tuff 
personalsituation och att man var tvungen att anlita hyrpersonal för att sköta sitt uppdrag. Detta är 
mycket olyckligt då det handlar om en patientgrupp som har ett stort behov av trygghet och 
kontinuitet. Tidigare har vi förstått att vissa läkare bara finns på plats i Norrtälje vissa dagar i veckan. 
Detta försvårar t ex utprovning av mediciner och rekommendationer av andra behandlingar för 
patienterna. Patienter vid BUP-mottagningar närmare Stockholm erbjuds dessutom ett större utbud av 
habiliteringsinsatser, t ex via ADHD-center och Autismcenter. Med tanke på restiden är det nästan 
omöjligt för familjer i Norrtälje kommun att ta del av den delen av vården. 

Efter årsskiftet har vi hört att ett flertal läkare och sjuksköterskor valt att avsluta sin anställning vid 
BUP i Norrtälje. Det är information som har kommit till oss ryktesvägen, så vi vet inte hur det ligger 
till med det, men naturligtvis väcker det oro. Familjer som bor i Norrtälje kommun är beroende av att 
det finns en tillgänglig barn- och ungdomspsykiatri på nära håll. 

Barns psykiska ohälsa påverkar deras möjligheter att lyckas i skolan och på fritiden, deras självkänsla 
och sociala situation. Det är av stor vikt att få rätt hjälp och stöd tidigt i livet. Även resten av familjen 
påverkas när ett barn mår dåligt. Det är inte ovanligt med långvarig sjukskrivning och skilsmässa i 
familjer med barn med psykisk ohälsa. 

Av dessa anledningar vill vi be förvaltningen: 

- Att redogöra för personalsituationen på BUP i Norrtälje. 

- Att redogöra för kösituationen på BUP i Norrtälje. 

- Att återkomma med en redogörelse för vilka behandlingar, förutom medicinering, som 
erbjuds via BUP i Norrtälje. 

- Att återkomma med en redogörelse för i vilken utsträckning familjer från Norrtälje 
kommun deltar i habilitering/utbildning som erbjuds vid ADHD/Autismcenter. 

- Att återkomma med en beskrivning av vilka tankar som finns för att stärka 
verksamheten på BUP Norrtälje inför framtiden.  

- Att återkomma med en rapport om statusen på arbetet med att göra 
samtalsmottagningen till ”en väg in” för barn- och ungdomspsykiatrin i Norrtälje 
kommun. 

- Att återrapportering av frågorna sker senast på direktionens möte i april 2024. 

 

http://www.vansterpartiet.se/

